
Protokół NrXXl02012 
zXXIV sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 26 listopada 2012 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10.00, a zakończonej ok. godz. 13.20. 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Kuźnar. 
W sesji uczestniczyło 22 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
6. Iwona Pytel - Dyrektor LO im. Marii Konopnickiej w Jedliczu. 
7. Zygmunt Ginalski - Dyrektor ZS im. Armii Krajowej w Jedliczu. 
8. Zbigniew Noga - Krzyżanowski - Dyrektor ZS w Iwoniczu. 
9. Jan Barsznica - Dyrektor ZSG-H w Iwoniczu - Zdroju. 
1 O. Zenon Lenart - Dyrektor ZS przy OSiW w Iwoniczu. 
11. Agnieszka Zygarowicz - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Krośnie. 
12. Kierownicy oraz Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
13. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 1/ - stwierdził prawomocność obrad. 

W dalszej części przedstawił porządek.XX.IV sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego oraz poprosił 
o wniesienie ewentualnych uwag. 

Starosta wystąpił z wnioskiem o zmianę porządku obrad sesji polegającą na: 
wprowadzeniu w punkcie 9 porządku obrad litery o) dot. podjęcia uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok (projekt II), 

- przyjęciu projektu stanowiska Rady Powiatu Krośnieńskiego popierającego Apel 300 
naukowców do parlamentarzystów w sprawie „m vitro" naprotechnologii 
w punkcie 11 porządku, 

- natomiast pozostałe punkty zostaną odpowiednio przesunięte. 

Radni jednomyślnie przyjęli porządek obrad z uwzględnieniem powyższych zmian. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołu zXx:III sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

W związku z tym, iż nie zgłoszono uwag do protokołu, poddał go pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem protokołu z XIII sesji. 

Przystępując do realizacji punktu 5 porządku obrad - informację z dokonanej analizy oświadczeń 
majątkowych Starosty Krośnieńskiego przedstawiła Sekretarz Powiatu /zał. Nr 2/. 
Zwróciła uwagę, iż Naczelnik Urzędu Skarbowego w Krośnie poinformował Radę Powiatu 
Krośnieńskiego o analizie oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu Krośnieńskiego pismem 
z dnia 18 października 2012 r.: 
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1) w oświadczeniach majątkowych za 2011 r. u 13 radnych me stwierdzono żadnych 
nieprawidłowości, 

2) w jednym przypadku nie wykazano udziałów w działkach zakupionych w 2011 r., 
3) w jednym nie określono adresu położenia nieruchomości, 
4) w 7 przypadkach uwagi dot. tytułów prawnych i ustroju majątkowego. 

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Krośnie poinformował Radę Powiatu Krośnieńskiego o analizie 
oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady Powiatu Krośnieńskiego i Starosty 
Krośnieńskiego również pismem z dnia 18 października 2012 r. - nie stwierdzając 
nieprawidłowości. 

Ponadto Naczelnik Urzędu Skarbowego poinformował o dokonanej analizie oświadczeń 
majątkowych: członków Zarządu Powiatu Krośnieńskiego, Skarbnika i Sekretarza Powiatu, 
kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, kierowników powiatowych osób prawnych 
/instytucji kultury i samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej/, pracowników 
Starostwa Powiatowego w Krośnie i Powiatowego Urzędu Pracy w Krośnie oraz nadleśniczych 
Nadleśnictwa Rymanów, Kołaczyce i Dukla - wydających decyzje administracyjne w imieniu 
Starosty - pismami z dnia 1 O, 17 października i 2 listopada 2012 r. w 40 oświadczeniach - me 
stwierdzono nieprawidłowości. W pozostałych oświadczeniach stwierdzono następujące uwagi: 
- mylne określanie tytułów prawnych i ustroju majątkowego 
- nie uzupełniano wszystkich rubryk. 
Pismem z dnia 24 października 2012 r. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Strzyżowie złożył 
informację o analizie oświadczenia majątkowego naczelnika wydziału w Starostwie Powiatowych 
- nie stwierdzając nieprawidłowości. 
Pismem z dnia 12 września 2012 r. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Jaśle złożył informację 
o analizie oświadczenia majątkowego Prezesa PKS nie stwierdzając uchybień. 
Pismem z dnia 3 października 2012 r. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Mielcu złożył informację 
o analizie oświadczenia majątkowego nadleśniczego wydającego decyzje administracyjne 
w imieniu Starosty nie stwierdzając nieprawidłowości. 
Wojewoda Podkarpacki pismem z dnia 5 września 2012 r. poinformował o tym, że nie stwierdził 
nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych za 2011 r. Przewodniczącego Rady Powiatu 
Krośnieńskiego i Starosty Krośnieńskiego. 

Z kolei Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił informację z dokonanej przez niego analizy 
oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu Krośnieńskiego /zal. Nr 3/. 

W kolejnym punkcie 6 porządku obrad - informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 
szkolny 2011/2012, w tym o wynikach egzaminów - przedstawiła Pani Teresa Kuźniar -
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych /zal. Nr 4/. 

Pan Adolf Kasprzyk pogratulował Dyrektorowi ZSG - H w Iwoniczu - Zdroju wysokiego 
poziomu zdawalności na egzaminach zawodowych oraz odnosząc się do opracowania 
przygotowanego przez Wydział Oświaty i Spraw Społecznych na stronie 7 - dodał, iż od wielu lat 
zdawalność egzaminów zawodowych w kraju oscyluje ok. 50 - 70 %. W przypadku ZSG - H na 
90,2 % uczniów przystępujących do egzaminów - zdawalność wynosi pow. 90 % /jeśli chodzi 
o technika/. Nawiązał do działalności Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej Nr 1, która 
/wg opracowania/ obsługuje 12 787 dzieci. Dodał, iż rozumie, że są to dzieci uczęszczające do 
szkół w tych gminach, które zostały wymienione w opracowaniu. Natomiast Poradnia 
Psychologiczno - Pedagogiczna w Miejscu Piastowym obsługuje - tylko 8 300 dzieci. Następnie 
zapytał, jak wygląda stan zatrudnienia w owych poradniach. 

Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych poinformowała, iż 
poradnie świadczą pomoc nie tylko młodzieży i dzieciom uczęszczającym do szkół, ale także dla 
dorosłych tj. nauczycieli, wychowawców, kard pedagogicznych. Jeśli chodzi o zatrudnienie 
w poradniach - występuje różnica 1 etatu pedagogicznego. 
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Pan Wojciech Tomkiewicz poinformował, że temat ten był przedmiotem ostatniego posiedzenia 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Podjął temat liczby uczniów przystępujących do 
egzaminów maturalnych w ZS w Iwoniczu, gdzie na 83 absolwentów, liczba przystępujących do 
egzaminu wyniosła 39 uczniów. Zapytał gdzie tkwi problem? Nie przystępując do egzaminu uczeń 
zamyka sobie drogę do dalszej edukacji. Czy ci uczniowie przystępują do egzaminów próbnych 
maturalnych? Jakie są ich wyniki? oraz które przedmioty stanowią główna barierę o podejęciu 
decyzji o nie przystąpieniu do egzaminu maturalnego. Stwierdził, że dane te budzą pytania. 

Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych zwróciła uwagę, że 
swoją wiedzą w tym temacie podzieliła się na posiedzeniu Komisji Oświaty. Dodała również, iż 
wszystkie nasze szkoły uczestniczą w egzaminach próbnych. Kwestia przystąpienia do egzaminu 
to jest sprawa indywidualna, każdy z absolwentów posiada prawo przystąpienia lub nie 
przystąpienia do egzaminu maturalnego. Nie jest to obowiązek. 

Pan Zbigniew Noga - Krzyżanowski - Dyrektor ZS w Iwoniczu poinformował, iż problem ten 
pojawia się co roku, od momentu kiedy matematyka stała się przedmiotem obowiązkowym. 
Szkoła prowadzi zajęcia wyrównawcze z matematyki. Mimo tego część uczniów świadomie 
podejmuje decyzję o nie przystąpieniu do egzaminu maturalnego. 

W punkcie 7 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał Rady 
Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Pan Jan Juszczak - Starosta Krośnieński 
/zał. Nr 5/. 

W kolejnym punkcie 8 porządku obrad - interpelacje i zapytania Radnych Powiatu 
Krośnieńskiego - w punkcie tym głos zabrali: 
1/ Pan Kazimierz Gładysz - zwrócił uwagę, iż na odcinku drogi powiatowej Chorkówka -

Leśniówka Nr 1898 R w sezonie zimowym konary drzew pod wpływem dużego obciążania 
śniegiem spadają na drogę powodując duże niebezpieczeństwo, 

21 Pan Kazimierz Krężałek - podjął temat zaniedbanych słupów telekomunikacyjnych 
znajdujących się w pasie drogowym drogi powiatowej Chorkówka - Kobylany oraz 
powstałego przepustu k. stadionu w kierunku na tzw. „Pałacówkę'', 

31 Pan Adolf Kasprzyk - podziękował za remont odcinka drogi w Kombomi, jak również za 
obranie rowów przy innej drodze /łączącej się z drogą krajową nr 9/ również w Kombomi. 
Poinformował także, iż na ostatniej sesji Rady Gminy Korczyna zgłoszone zostały następujące 
problemy tj. Sołtys wsi Węglówka - zwrócił się z prośbą o umieszczenie barierki na łuku drogi 
na odcinku od wojewódzkiej drogi w kierunku Węglówki /ok. 50 mb/, Radny Gminy Korczyna 
- Pan Tadeusz Wojnar - prosił o obranie rowów na odcinku Korczyna - Sporne, natomiast 
Radny Bogdan Paradysz - podjął temat poprawy stanu drogi k. wyciągu narciarskiego oraz przy 
Zamku w Odrzykoniu /k. kapliczki/ o umieszczenie znaków drogowych ograniczających 
dopuszczalną prędkość, a także informujących o zwężeniu drogi, 

41 Pan Marian Janik z kolei zapytał, czy zabezpieczone zostały w budżecie środki finansowe na 
remont drogi Kopytowa - Faliszówka. 

Realizując punkt 9 a) porządku obrad pojęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy Powiatu Krośnieńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 
rok - projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 
Społecznych. 

Poinformowała, iż zgodnie z ustawą z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego uchwala 
roczny program współpracy z organizacjami pozarządowymi. Program współpracy został poddany 
konsultacjom społecznym w terminie 12.09. - 30.09. 2012 roku, żadna z uprawnionych do udziału 
w konsultacjach organizacji społecznych nie wniosła uwag. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
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Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 20 radnych, za - 19 głosów, przeciw -
O głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się/ podjęli uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy Powiatu Krośnieńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotowymi wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na 2013 rok /zał. Nr 6/. 

Punkt 9 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego w Iwoniczu - Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkół Gastronomiczno -
Hotelarskich w Iwoniczu - Zdroju - projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa Kuźniar -
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 
Poinformowała, iż w związku z nowelizacją ustawy o systemie oświaty zakładającej stopniową 
likwidację szkół bądź ich przekształcenie, przygotowany został powyższy projekt uchwały. 
Nadmieniła, iż Technikum Uzupełniające zostało utworzone w 2004 roku oraz nigdy nie 
dokonano naboru do szkoły. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Technikum Uzupełniającego w Iwoniczu - Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Gastronomiczno - Hotelarskich w Iwoniczu - Zdroju /zał. Nr 7/. 

Przystępując do realizacji 9 c) punktu porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zamiaru 
likwidacji Liceum Profilowanego w Iwoniczu - Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Gastronomiczno - Hotelarskich w Iwoniczu - Zdroju - projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa 
Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 
Powyższy projekt uchwały również wynika z nowelizacji ustawa o systemie oświaty, która 
zakłada stopniową likwidację Liceum Profilowanego bez możliwości przekształcenia. Liceum 
Profilowane w Iwoniczu - Zdroju zostało utworzenie w 2012 roku. Od momentu utworzenia 
szkoły - nie dokonano naboru. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Zabierając głos Pan Kazimierz Krężałek zwrócił uwagę, iż słusznym jest fakt likwidacji tego typu 
szkół, ze względu na to, iż „żaden fachowiec z niej nie wychodził", a ich utworzenie 
spowodowało, że „całkowicie rozłożone zostało kształcenie zawodowe". 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Liceum Profilowanego w Iwoniczu - Zdroju wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Gastronomiczno - Hotelarskich w Iwoniczu - Zdroju /zał. Nr 8/. 

W punkcie 9 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego w Jedliczu wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Armii Krajowej w Jedliczu -
projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 
Społecznych. 

Dodała, że tak jak wcześniejsze projekty uchwał, tak i ten także wynika z nowelizacji ustawy 
o systemie oświaty. Szkoła została utworzona w 2002 roku oraz ostatni nabór odbył się w roku 
szkolnym 2005/2006. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
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Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Liceum Profilowanego w Jedliczu wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Armii Krajowej 
w Jedliczu /zał. Nr 9/. 

Kolejny punkt 9 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Profilowanego w Iwoniczu wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Iwoniczu - projekt uchwały 
przedstawiła Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 
Podobna sytuacja dot. Liceum profilowanego w Iwoniczu. Szkoła ta powstała w 2002 roku oraz 
od momentu jej utworzenia nie dokonano naboru. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Liceum Profilowanego w Iwoniczu wchodzącego w skład Zespołu szkół w Iwoniczu 
/zał. Nr 10/. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 11.35 ogłosił dwudziestominutową przerwę. 
Obrady wznowiono o godz. 11.55. 

W punkcie 9 f) porządku obrad - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnienia osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2012 roku - projekt uchwały 
przedstawiła Pani Agnieszka Zygarowicz - Dyrektor PCPR w Krośnie. 
Poinformowała, iż powyższa uchwała wynika z potrzeby wydatkowania wszystkich środków 
PFRON przyznanych na 2012 rok. Następnie przedstawiła proponowane zmiany tj. przekazanie 
niewykorzystanych środków przez PUP na potrzeby PCPR w wysokości - 162 876 zł na zadania 
z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych. Część środków niewykorzystanych na turnusy 
rehabilitacyjne - przeniesiona została na inne zadania. Dodała także, iż przesunięcie środków 
między zadaniami ma służyć zabezpieczeniu potrzeb osób niepełnosprawnych zgłaszających się 
do PCPR oraz efektywnego wydatkowania środków PFRON. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 
określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnienia osób niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2012 roku /zał. Nr 11/. 

Realizując kolejny 9 g) punkt porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
„Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012 - 2-14" - projekt uchwały wraz 
z załącznikiem przedstawiła Pani Agnieszka Zygarowicz - Dyrektor PCPR w Krośnie. 
Poinformowała, iż przygotowanie przedłożonego Radnym projektu uchwały wynika z zapisów 
ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, która nakłada obowiązek na Powiat, 
jako zadania własnego - opracowania i realizacji 3 - letnich powiatowych programów dot. pieczy 
zastępczej. Program ten został upubliczniony do konsultacji dla osób zainteresowanych, gmin czy 
organizacja pozarządowych. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 
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Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie uchwalenia 
„Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012 -2-14" /zał. Nr 12/. 

Punkt 9 h) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 
Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2012 - 2015 w powiecie krośnieńskim - projekt uchwały 
wraz z załącznikiem przedstawiła również Pani Agnieszka Zygarowicz - Dyrektor PCPR 
w Krośnie. 
Poinformowała, iż powyższa uchwała wynika z zapisów ustawy o ochronie zdrowia psychicznego, 
która uznaje konieczność tworzenia i wdrażania programów zw. z promowaniem zdrowia 
psychicznego i zapobieganie zaburzeniom psychicznym. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Pan Kazimierz Krężałek zwrócił uwagę, iż temat ten jest poważny. Dodał również, że zgłaszał już 
wcześniej problemy placówki psychiatrycznej w Jaśle oraz podkreślił, iż placówka ta działa 
praktycznie na 12 etatu. Choroby psychiczne zaczynają występować już w szkołach 

podstawowych. Często schorzenia te są podstawą przyjęcia do pracy w zakładach pracy 
chronionej. Schorzenia są „naciągane". Widzi potrzebę utworzenia placówki, gdzie na co dzień 
chory mógłby porozmawiać z psychiatrą i otrzymać stosowne leki - takie działanie wg Radnego 
jest bardzo pożądane, ale konieczne jest tu działanie Państwa. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 19 radnych, za - 19 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego 
Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2012 - 2015 w powiecie krośnieńskim 
/zał. Nr 13/. 

Następny punkt 9 i) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania 
i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata 
lub na czas nieoznaczony - projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu - Pani Zdzisława 
Żywiec. 
Poinformowała, iż dotychczasowa uchwała regulująca zasady gospodarowania nieruchomościami 
powiatu krośnieńskiego została podjęta przez Radę Powiatu Krośnieńskiego w czerwcu 2005 r. 
17 lat temu/, dlatego też jej postanowienia należało dostosować do obowiązujących przepisów 
prawnych zarówno ustaw ustrojowych, jak i przepisów dot. gospodarki nieruchomościami, a także 
wprowadzić zmiany wynikające z dotychczasowych doświadczeń. 
W przedstawionym Radnym projekcie uchwały w rozdziale I - postanowienia ogólne - został 

określony zakres regulacji, wyjaśnione podstawowe pojęcia używane w uchwale, przywołane 
zostały właściwe akty prawne. W kolejnych rozdziałach uregulowano zasady: nabywania 
nieruchomości, zbywania nieruchomości i oddawania w użytkowanie wieczyste, obciążania 

nieruchomości ograniczonymi prawami rzeczowymi, wydzierżawiania, wynajmowania lub 
użyczania nieruchomości. 

Projekt ten nie określa zasad gospodarowania nieruchomościami oddanymi w trwały zarząd. 
Zarząd Powiatu uznał, że ustawowe regulacje są wystarczające w tym zakresie i zapewniają 
prawidłowe gospodarowaniem mieniem. Ponadto Zarząd Powiatu zrezygnował z generalnej zgody 
na przyznawanie bonifikat od ceny nieruchomości, zgody na rozłożenie na raty ceny 
nieruchomości. W tym zakresie Rada Powiatu każdorazowo będzie podejmowała decyzję. 
Przedmiotowa uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Podkarpackiego oraz wejdzie w życie 14 dni po ogłoszeniu. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie zasad nabywania, 
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zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania na okres 
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony /zał. Nr 14/. 

Kolejny punkt 9 j) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Stomatologicznej w Krośnie - projekt uchwały przedstawiła 

Pani Teresa Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 
Poinformowała, iż powyższy projekt uchwały wynika ustawy z 14 czerwca 2012 roku 
o działalności leczniczej oraz niektórych innych ustaw, nakładającej na podmioty obowiązek 
dostosowania statutów w terminie do 31 grudnia 2012 roku. 
Następnie przedstawiła proponowane zmiany w statucie SPZOS: 
- w§ 22: w punkcie 1 uchyla się literę e), w punkcie 2 dodaje się literę e) - w brzmieniu „zbycia 

aktywów trwałych oraz zakupu lub przyjęcia darowizny nowej aparatury i sprzętu medycznego, 
i literę f - w brzemieniu „regulaminu organizacyjnego", 

- w § 27 ust. 2 otrzymuje brzmienie: „2. Zbycie aktywów trwałych SPZOS, oddanie ich 
w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenie może nastąpić wyłącznie na zasadach 
określonych przez podmiot tworzący. 

- załącznik Nr 1 i 2 do statutu otrzymując brzmienie, jak w załączniku do niniejszej uchwały. 
Zmiana ta ma charakter porządkowy. Dotychczasowa nazwa poradni „Poradnia dla osób 
niepełnosprawnych w Stopniu Umiarkowanym i Znacznym" otrzymuje brzmienie „Poradnia dla 
Osób Niepełnosprawnych w Znieczuleniu Ogólnym". 

Przewodniczący Komisji Statutowej przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 20 radnych, za - 19 głosów, przeciw -
O głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się/ podjęli uchwałę w sprawie zmiany Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Stomatologicznej w Krośnie /zał. Nr 15/. 

W punkcie 9 k) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 
Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie - projekt uchwały przedstawiła Pani Teresa 
Kuźniar - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych. 
Poinformowała, iż podobnie jak w przypadku SPZOS również status SPPR w Krośnie należy 
dostosować do obowiązujących przepisów w zw. z tym przedstawiła proponowane zmiany: 
- w § 2 ust 1 otrzymuje brzmienie: „1. Podmiot leczniczy nie będący przedsiębiorcą działa pod 
nazwą „Samodzielne Publiczne Pogotowia Ratunkowe w Krośnie", 

- w § 23: w pkt 1 uchyla się literę e) , w punkcie 2 dodaje się literę e) - w brzmieniu: „zbycia 
aktywów trwałych oraz zakupu lub przyjęcia darowizny nowej aparatury i sprzętu medycznego, i 
f) - w brzmieniu: „regulaminu organizacyjnego". 

Przewodniczący Komisji Statutowej przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Pan Kazimierz Krężałek poinformował, iż ,jego jako członka komisji tej rady trzeba wysłać na 
szkolenie, gdyż nie czuje się kompetentny, aby Dyrektorowi podpowiadać, co należy zakupić do 
przychodni („.)". 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 20 głosów, przeciw -
O głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się/ podjęli uchwałę w sprawie zmiany Statutu 

Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie /zał. Nr 16/. 

Realizując punkt 9 1) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Korczyna prowadzenia zadania publicznego polegającego na zimowym utrzymaniu dróg 
powiatowych zlokalizowanych na terenie Gminy Korczyna - projekt uchwały przedstawił 

Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
Poinformował, iż na terenie tejże gminy zlokalizowano 41 km dróg powiatowych. Szczegółowe 
warunki realizacji powierzonego zadania zostaną określone w odrębnym porozumieniu. 

7 

--·· ·-----------



Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 20 radnych, za - 20 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie powierzenia Gminie 
Korczyna prowadzenia zadania publicznego polegającego na zimowym utrzymaniu dróg 
powiatowych zlokalizowanych na terenie gminy Korczyna /zał. Nr 17 /. 

Kolejny punkt 9 ł) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Krościenko 
Wyżne prowadzenia zadania publicznego polegającego na zimowym utrzymaniu niektórych dróg 
powiatowych - projekt uchwały przedstawił Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
Poinformował, iż podobna sytuacja dot. Gminy Krościenko Wyżne jeśli chodzi o zimowe 
utrzymanie dróg, których na terenie gminy zlokalizowano 9,5 km. W tym przypadku również 
szczegółowe warunki będą określone odrębnym porozumieniem. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 20 radnych, za - 20 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwalę w sprawie powierzenia Gminie 
Krościenko Wyżne prowadzenia zadania publicznego polegającego na zimowym utrzymaniu 
niektórych dróg powiatowych /zal. Nr 18/. 

W następnym punkcie 9 m) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego długoterminowego w 2012 roku-projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż planuje się zaciągnąć w 2012 roku kredyt bankowy długoterminowy w kwocie 
- 1 500 OOO zł z przeznaczeniem na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów. Kredyt zostanie 
zaciągnięty w banku wyłonionym w trybie - prawo zamówień publicznych oraz jego spłatę 
przewidziano na lata 2013 - 2018. Zabezpieczeniem kredytu będzie weksel in blanco wraz 
z deklaracją wekslową. Ponadto zostanie udzielone upoważnienie dla Zarządu Powiatu do 
prowadzenia wszystkich spraw formalno - prawnych zw. z zaciągnięciem i spłata 

przedmiotowego kredytu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego długoterminowego w 2012 roku /zal. Nr 19/. 

Punkt 9 n) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2012 rok-projekt uchwały przedstawiła Skarbnik. 
Poinformowała, iż dochody zostają zwiększone o kwotę - 13.520 zł z tytułu najmu budynku 
Szkoły Podstawowej przy ZS w Jedliczu - 9.720 zł oraz darowizny dla Domu Dziecka 
w Długiem - 3.800 zł. 
Ponadto dokonano przeniesienia planu wydatków w ramach budżetu. 
Zmniejszeniu ulegają wydatki majątkowe w dziale 600 - transport i łączność o kwotę - 50.310 zł 
i przeznaczone na nowe zadanie inwestycyjne w rozdziale 80130 - szkoły zawodowe 
- modernizacja kanału ciepłowniczego przy Zespole Szkól w Iwoniczu - 50.31 O zł. 
W dziale - administracja publiczna - w ramach wydatków majątkowych przeniesiona zostaje 
kwota - 20.000 zł na rozbudowę sieci informatycznej Starostwa Powiatowego. 
W dziale - obrona narodowa kwota - 821 zł zostaje przesunięta z grupy wydatków związanych 
z realizacją zadań statutowych do grupy świadczeń. 
Zmniejszeniu ulegają dotacje bieżące dla LO i internatu przy Niższym Seminarium Duchownym 
w Miejscu Piastowym o kwotę ogółem - 42.167 zł w związku z mniejszą liczba uczniów, 
a zwiększona zostaje dotacja dla Michalickiego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Miejscu 
Piastowym dla internatu w związku ze zmianą liczby wychowanków. 
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Zwróciła uwagę, iż projekt uchwały zawiera załącznik Nr 1 - tj. zestawienie planowanych dotacji 
udzielanych z budżetu Powiatu w 2012 roku oraz załącznik Nr 2 tj. plan dochodów na 
wydzielonym rachunku i wydatki z nich finansowane dla jednostek prowadzących działalność 
określoną w ustawie z dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 
2012 rok /zał. Nr 20/. 

Kolejny punkt 9 o) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2012 rok /Il projekt /-projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, iż w planie dochodów na 2012 rok wprowadza się następujące zmiany: 
- zwiększeniu ulegają dochody w dziale 600 - transport i łączność - drogi publiczne powiatowe 

o kwotę - 38 800 zł oraz dot. zadania pn. „odbudowa nawierzchni drogi powiatowej Nr 2001 
Rogi - Lubatówka - Lubatowa" /Nadleśnictwo Dukla dofinansowuje zadanie w wysokości 90 % 
kosztów/, 

- zwiększenie dochodów również następuje w dziale - edukacyjna opieka wychowawcza - szkolne 
schroniska młodzieżowe w zw. z wpłatą środków finansowych z niewykorzystanych w terminie 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego - 11 070 zł. 

Skarbnik zwróciła uwagę na zmiany wprowadzone w wydatkach tj.: 
- w dziale - transport i łączność zmniejszeniu ulegają wydatki o kwotę 4 380 zł - drogi publiczne 

powiatowe - inwestycje i zakupy inwestycyjne pozostałe - przebudowa dróg oraz zwiększeniu 
wydatków o kwotę - 43 180 zł na zadanie dot. odbudowy nawierzchni drogi powiatowej Nr 2001 
Rogi - Lubatówka - Lubatowa, 

- zwiększa się również wydatki o kwotę - 11 070 zł w dziale 854 - edukacyjna opieka 
wychowawcza - szkolne schroniska młodzieżowe - inwestycje i zakupy inwestycyjne pozostałe 
- przebudowa, rozbudowa i nadbudowa szkolnego schroniska młodzieżowego w Dukli przy 
ZS im. Armii Krajowej w Jedliczu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ podjęli uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 
2012 rok /zał. Nr 21/. 

W 1 O punkcie porządku obrad - Sekretarz Powiatu omówiła projekt obwieszczenia Rady Powiatu 
w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr IV/23/99 Rady Powiatu Krośnieńskiego 
z dnia 24 lutego 1999 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Krośnieńskiego w formie 
obwieszczenia. 
Poinformowała, iż w zw. ze zmianą ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych 
aktów prawnych - tekst jednolity aktu normatywnego innego niż ustawa ogłasza się nie rzadziej 
niż raz na 12 miesięcy, jeżeli był on nowelizowany. W zw. z powyższym Rada Powiatu 
Krośnieńskiego została zobowiązana do ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
uchwalenia statutu powiatu krośnieńskiego w ciągu 12 miesięcy od daty wejścia w życie ustawy. 
Zgodnie z przepisami ustawy Rada Powiatu ogłasza jednolity tekst aktu prawnego 
w formie obwieszczenia, które podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Podkarpackiego. 
Tekst jednolity uchwały uwzględnia wszystkie zmiany statutu wprowadzone sześcioma 

uchwałami Rady Powiatu, wszystkie zmiany zostały wyróżnione w obwieszczeniu w formie 39 
przypisów. 

Przewodniczący Komisji Statutowej przedstawił pozytywną opinię komisji. 

9 



Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 21 radnych, za - 21 głosów, przeciw -
O głosów, wstrzymujących się - O głosów/ przyjęli obwieszczenie Nr 1 w sprawie ogłoszenia 
jednolitego tekstu uchwały Nr IV/23/99 Rady Powiatu Krośnieńskiego z dnia 24 lutego 
1999 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Krośnieńskiego /zał. Nr 22/. 

Kolejny punkt 11 punkt porządku obrad - projekt stanowiska Rady Powiatu popierającego Apel 
300 naukowców do parlamentarzystów w sprawie „in vitro" i naprotechnologii - przedstawił 
Wicestarosta. 
Poinformował o piśmie dr inż. Antoniego Zięby - Prezesa Polskiego Stowarzyszenia Obrońców 
Życia Człowieka z prośbą o wspieranie wszelkich działań zmierzających do zablokowania 
procedury „in vitro", a także o promowaniu i finansowania z NFZ naprotechnologii /zał. Nr 23/. 
Dodał, iż w zw. z powyższym został przygotowany i przedłożony Radnym projekt stanowiska 
Rady Powiatu. Stanowisko jeśli zostałoby przyjęte przez Radę Powiatu, zostanie przekazane do 
Wojewody Podkarpackiego, parlamentarzystów z terenu Podkarpacia oraz Marszałka 

Województwa Podkarpackiego. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny poinformowała o pozytywnej opinii komisji. 

Następnie przedstawiła Radnym artykuł „naprotechnologia jest skuteczna" dr Tadeusza 
Wasilewskiego /zał. Nr 24/, który 20 lat pracował w Klinice In Vitro w Białymstoku oraz 
stwierdził, iż moralnie niedopuszczalne jest, aby kosztem poczęcia 1 życia, 6 - 8 dzieci było 
eliminowanych z tego świata. Zaczął szukać innych form pomocy rodzinom, w efekcie czego 
nawiązał współpracę z prof. Hilgersem zajmującym się nanoprotechnologią. 
Wyjaśniła również, że metoda „in vitro" nie jest uznaną za proces leczenia, gdyż nie leczy 
niepłodności. Polega na „zamówieniu sobie dziecka" w warunkach sztucznych, w skutek czego 
95 % zamrożonych ludzi nie ma szans na urodzenie. Poinformowała, iż proponuje się 1 O tys. 
rocznie procedur, w sumie 30 tys. cykli leczenia - przez 3 lata, z czego każda para może 
skorzystać z max. 3 - eh cykli w ramach refundacji /będzie to ok. 15 tys. par/. Wyjaśniła, iż jeżeli 
15 tys. par chciałoby skorzystać z tego programu to 15 tys. dzieci powinno się urodzić, 

a 180 tys. dzieci pójdzie „do kosza". 
Natomiast nanoprotechnologia polega na leczeniu niepłodności żeńskiej i męskiej. Jest to metoda 
polegająca na obserwacji /rocznym lub dwuletnim/ pary na podstawie cyklu naturalnego płodności 
kobiety oraz prowadzeniu szeregu badań diagnostycznych. Jeżeli w dalszym ciągu 

nie zostało poczęte dziecko, para może starać się o dziecko adopcyjnie. 
Radna stwierdziła, iż nanoprotechnologia jest bardzo skuteczna, pary które rocznie obserwują 
swój cykl i leczą się na swoje schorzenia, które są przyczyną niepłodności - w 85 % po 2 latach, 
w 90 % w Ameryce obserwacji - spodziewa się dziecka i taka para uznaje się za wyleczoną. 
W Polsce skuteczność wynosi ok. 60 - 75 %, a niektóre ośrodki podają 80 % skuteczności po 2-
ch latach leczenia. 
W związku z powyższym jest propozycja zablokowania ustawy pozwalającej na stosowanie 
metody „in vitro". Jak stwierdziła, dlaczego mamy popierać tę ustawę i kosztem poczęcia jednego 
dziecka niszczyć przynajmniej 5 poczęć ludzkich, i nie finansować nanoprotechnologii. 
Nadmieniła także, że koszt obserwacji jedną z metod w nanoprotechnologii to ok. 1 OOO zł. 

Natomiast w metodie „in vitro" 13 tys. zł - to koszt transferu jednego zarodka, 
17 tys. 400 zł z uwzględnieniem eugenicznej metody preinplacyjnej, 5 tys. 100 zł to koszt 
programu „in vitro" standard, 1 400 zł to przygotowanie zarodków do transferu, 7 050 zł - koszt 
przechowywania zamrożonego zarodka przez 3 lata. 
Pani Dorota Tomasiewicz podkreśliła, iż społeczeństwo ubożeje a metoda „in vitro" jest drogą 
metodą. W dalszej części przytoczyła opinie lekarskie w przedmiotowym temacie oraz poprosiła 
o zagłosowanie zgodnie z własnym sumieniem. 

Radni /stosunkiem głosów: ogółem głosujących - 22 radnych, za - 16 głosów, przeciw -
1 głosów, wstrzymujących się - 5 głosów/ przyjęli stanowisko Rady Powiatu popierającego 
Apel 300 naukowców do parlamentarzystów w sprawie „in vitro" i naprotechnologii 
/zał. Nr 25/. 
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W związku z chwilowym opuszczeniem obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu, dalszą 
część sesji poprowadził Wiceprzewodniczący Kazimierz Krężałek. 

Punkt 12 porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych Powiatu 
Krośnieńskiego - w punkcie tym głos zabrał Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu 
udzielając odpowiedzi na pytania: 
li Pana Kazimierza Gładysza - w sprawie obciążonych śniegiem gałęzi utrudniających poruszanie 

się droga powiatową - poinformował, iż porozmawia w tej sprawie z Kierownikiem PZD oraz 
jeśli będzie możliwość - zostaną podjęte działania na rzecz zniwelowania niebezpieczeństwa, 

21 Pana Kazimierza Krężałka - w kwestii słupów telekomunikacyjnych - Dyrektor dodał, iż nie 
jest to zadanie Powiatu. Jeśli chodzi o przepust na tzw. „Pałacówkę" - poinformował, iż 

Kierownik PZD miał odbyć w tej sprawie konsultacje w gminie mające na celu ustalenie czyje 
jest to zadanie, 

3/ Pana Adolfa Kasprzyk - Dyrektor poinformował, iż jeśli o zgłoszone potrzeby na sesji Rady 
Gminy - wnioski te zostały przedstawione na piśmie oraz zostały przekazane do 
Powiatowego Zarządu Dróg. W kwestii barier - planowany jest zakup owych barier w 2012 
roku jeśli powstaną oszczędności z zimowego utrzymania dróg, w przeciwnym wypadku -
zadanie zostanie zrealizowane w 2013 roku. W sprawie poprawy stanu drogi do wyciągu 
narciarskiego - Powiat wystąpił do Miasta Krosna w przedmiotowym temacie, jednakże nie 
otrzymano odpowiedzi. W ostateczności Powiat własnymi środkami wykona zadanie 
polegające na odbudowie nawierzchni drogi o której mowa. Co do znaków drogowych - jeśli 

będzie możliwość znaki zostaną zamontowane, 
41 Pana Mariana Janika - Dyrektor zaznaczył, iż środki zostały zabezpieczone w budżecie oraz 

Radny zostanie poinformowany, jeśli zostanie podjęta decyzja, które odcinki dróg będą 
realizowane. 

Przystępując do realizacji 13 punktu porządku obrad - wnioski i oświadczenia - w punkcie tym 
głos zabrał Pan Kazimierz Krężałek w kwestii odśnieżania chodników oraz zaproponował, aby tę 
sprawę „załatwić albo z wszystkimi gminami albo wcale". 
Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu poinformował, iż w kwestii 
zimowego utrzymania chodników - braliśmy pod uwagę udział finansowy gmin. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował o pismach, które w okresie między
sesyjnym wpłynęły do Biura Rady Powiatu: tj. 
- Wójta Gminy Miejsce Piastowe z dnia 20.09 oraz 30.10 w sprawie podjęcia uchwały 

o zwolnieniu z opłaty za wydanie prawa jazdy i dowodu rejestracyjnego pojazdów dla 
mieszkańców miejscowości Niżna Łąka /zał. Nr 26 i 27/, 
Sołtysa Wsi Draganowa z dnia 12.11.2012 roku w sprawie remontu nawierzchni drogi 
powiatowej Sulistrowa- Draganowa- Głosce /zał. Nr 28/, 
Małgorzaty Knap z dnia l 7.10.2012r. oraz udzielonej odpowiedzi /zał. Nr 29/, 
Kancelarii Sejmu z dnia 5.10.2012 r. dot. wystąpienia do Marszałka sejmu w sprawie zamiaru 
likwidacji rezerwy ogólnej „drogowej" /zał. Nr 30/, 
Przewodniczącego Konwentu Powiatów Województwa Podkarpackiego - Starosta Lubaczowski 
z dnia 22.10.2012 r. w sprawie Apelu Rady Powiatu Mieleckiego /zał. Nr 31/. 

Dalszą część sesji prowadzi Pan Andrzej Krężałek- Przewodniczący Rady Powiatu, który zwrócił 
uwagę, iż zorganizowane zostanie spotkanie z Przewodniczącymi Komisji w sprawie analizy 
planów pracy poszczególnych komisji. 

Następnie o godzinie 13.20 Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady)<XIV Sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 

Prot5*fa.Jóf'ała: 
Syl~nar 
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